
Hösten 2019 genomförde styrelsen en enkät bland de 
boende för att stämma av intresset kring elbilar. 
Resultatet från enkäten redovisas nedan. Totalt gick det 
ut 60 enkäter. Eftersom alla svarande inte svara på alla 
frågor ser antalet olika ut mellan frågorna.

Enkät till boende i Brf Mariestrand 2

Intresset för elbilar har aldrig varit större i Sverige. En 
naturlig följd av den ökade elbilsförsäljningen är en större 
efterfrågan på laddningsmöjligheter i landets 
bostadsrättsföreningar. Vi gör nu en kartläggning för hur 
intresset ser ut inom vår förening.

Äger du en bil idag?

JA NEJ  

Överväger du att köpa en elbil inom det kommande året?

JA NEJ  

Överväger du att köpa en elbil inom 3-5 år?

JA    NEJ  

Skulle du kunna tänka dig ingå i en elbilspool?

JA    NEJ  



Enkätsvar:

Äger du en bil idag?

JA 27 st NEJ 10 st 

Överväger du att köpa en elbil inom det kommande året?

JA 2 st NEJ  34 st

Överväger du att köpa en elbil inom 3-5 år?

JA 7 st   NEJ 35 st 

Skulle du kunna tänka dig ingå i en elbilspool?

JA 5 st   NEJ  27 st


